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前言

　　“满天星”系列读物是复旦大学出版社的一个品牌，多年来一直受到广大中学生的厚爱。
　　最近在广泛听取读者意见的基础上，复旦大学出版社推出了“满天星”新编系列。
本系列覆盖初中教材全部，从六年级教材到初三教材，每一个学期配一本测试书，供学生检测、巩固
课堂所学知识。
　　本书内容紧扣最新修订的N版教材教学重点、难点，注意学生语言能力的培养，旨在全面提高学
生的听力、阅读、会话及写作能力，同时包括应试能力。
　　本书练习形式丰富多彩、难易适中，循序渐进，逐步提高。
每阶段主要语言知识点和词汇均有复现。
除了每课配有同步练习，还配有单元测试题和期中、期末测试题。
　　为便于学生自学，听力部分配有光盘。
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内容概要

：“满天星”系列读物是复旦大学出版社的一个品牌，多年来广受中学生的喜爱。
随着N版教材的最新修订，“满天星”新版系列又与广大读者见面了。
本系列读物覆盖初中阶段教材的全部，注重教材中的重点、难点和各阶段的语言点。
编者鼓励学生作举一反三的巩固性训练，以全面提高他们的听力、阅读、会话和写作能力，同时也包
括应试能力。

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<新编满天星>>

书籍目录

Module 1　Unit 1　Unit 2　Unit 3Module 2　Unit 4　Units 1-4　Unit 5　Mid-term Exam （A）
　Mid-termExam （B）　Unit 6　Unit 7Module 3　Unit 8　Units 5-8　Unit 9　Unit 10　Unit 11　Units
9-11　Final Exam （A）　Final Exam （B）Listening Scripts and Keys for Reference

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<新编满天星>>

章节摘录

　　Part 3 Reading and Writing (35%)　　I. Read and tell whether the following statements are true(T) or
false(F) :5 %Alice Brown lives in New York with her mom and dad and two brothers, Tony and Peter. Itis Alices
fourteenth birthday next week. The family has got two dogs, a cat and four rabbits. Alice likes cats and rabbits but
her brothers like dogs. Alices dad works in a hotel. Hes a hotelmanager. Her mum teaches English at a junior high
school.　　Alice and her brothers study at the same school, but they are in different grades. Shes inGrade Six.
They live in a flat near the school. They walk to school together every day.　　Alice is interested in computers. At
home she plays computer games in her free time. When she leaves school, she also wants to work with computers.
　　(　) 1. There are four people in Alices family.　　(　) 2. Alices brothers like cats and rabbits.　　(　) 3.
Alices mother is an English teacher.　　(　) 4. Alice and her brothers live in a flat far from the school.　　(　) 5.
Alice and her brothers all like computer games.　　II. Read and choose the best answer: 5 %　　Dear Net-pal,　
　My name is Diana Green. Im American. I am twelve years old. I live in New York. I study　　at New York
High School. My father is a manager of a big computer company. He is tall and　　good-looking. My mother is
an engineer. She looks pretty. She is slim, with fair hair. I have a　　brother and a sister. My brother looks like my
father, and my sister looks like my mother. My　　brother Dan is five years old, and my sister Betty is three years
old. They are both very cute. We　　love them very much.
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